

provisions of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of Alberta, laid before this House by the Speaker on Tuesday, April 12, 1983, on the grounds set forth hereinafter:

1. The Commission failed to appreciate that Midnapore is only one community within the boundaries of the electoral district described as Calgary-Midnapore and at present forming a part of electoral district Calgary South.

and/or

2. Since some 20 communities such as Canyon Meadows, Deer Ridge, Deer Run, MacKenzie, and others, exist within the proposed new electoral district, residents have considerable concern with a particular community's name being singled out.

and/or

3. The recommended name for Calgary-Midnapore is Calgary-South which clearly identifies the area concerned and will not offend present residents.

and/or

4. And such other objections that the undersigned Members may consider applicable in order to carry out the spirit and terms and conditions of the Act in question.

*Signatures of Members:*

Bill Domm (Peterborough)  
Lorne Greenaway (Cariboo—Chilcotin)  
Paul Dick (Lanark—Renfrew—Carleton)  
Frank Oberle (Prince George—Peace River)  
Gordon Towers (Red Deer)  
Tom Siddon (Richmond—South Delta)  
Chuck Cook (North Vancouver—Burnaby)  
John Thomson (Calgary South)  
Blaine A. Thacker (Lethbridge—Foothills)  
Len Gustafson (Assiniboia)

That, pursuant to Section 20 of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Chapter E-2, R.S.C., 1970), consideration be given by this House to the matter of an objection to the provisions of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of Alberta, laid before this House by the Speaker on Tuesday, April 12, 1983, on the grounds set forth hereinafter:

1. The Commission failed to give adequate attention and consideration to geographical, political and demographic factors when planning the redistribution of electoral boundaries within the Province, factors which are specifically provided for by subsections 13(c)(i) and 13(c)(ii) of the Electoral Boundaries Readjustment Act to be included in the terms of reference of the Commission.

fondée une opposition aux recommandations du Rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales agissant pour la province de l'Alberta déposé par le Président devant cette Chambre le mardi 12 avril 1983, pour les motifs ci-après énoncés:

1. La Commission n'a pas tenu compte du fait que Midnapore n'est qu'une des localités situées dans la circonscription électorale appelée Calgary—Midnapore et faisant présentement partie de la circonscription électorale de Calgary-Sud.

et/ou

2. Comme la nouvelle circonscription électorale proposée contient quelque 20 localités, notamment Canyon Meadows, Deer Ridge, Deer Run, MacKenzie, la population s'inquiète énormément du fait qu'on mette en lumière le nom d'une localité en particulier.

et/ou

3. On recommande que Calgary—Midnapore porte le nom de Calgary-Sud qui identifie clairement le secteur en cause et n'offensera pas la population actuelle.

et/ou

4. Et tout autre motif que les députés soussignés jugent valable pour assurer le respect de l'esprit et des dispositions de la Loi en question.

*Signature des députés:*

Bill Domm (Peterborough)  
Lorne Greenaway (Cariboo—Chilcotin)  
Paul Dick (Lanark—Renfrew—Carleton)  
Frank Oberle (Prince George—Peace River)  
Gordon Towers (Red Deer)  
Tom Siddon (Richmond—Delta-Sud)  
Chuck Cook (North Vancouver—Burnaby)  
John Thomson (Calgary-Sud)  
Blaine A. Thacker (Lethbridge—Foothills)  
Len Gustafson (Assiniboia)

Que, conformément à l'article 20 de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (chapitre E-2, S.R.C., 1970), cette Chambre étudie le sujet sur lequel est fondée une opposition aux recommandations du Rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales agissant pour la province de l'Alberta déposé par le Président devant cette Chambre le mardi 12 avril 1983, pour les motifs ci-après énoncés:

1. La Commission n'a pas accordé suffisamment d'attention et de considération aux facteurs géographiques, politiques et démographiques lorsqu'elle a planifié le redécoupage des circonscriptions électorales à l'intérieur de la province, facteurs qui, en conformité des articles 13c)(i) et 13c)(ii) de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales, devaient être inclus spécifiquement dans le mandat de la Commission.